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Kanlıhan-Uzundere yolu
bakımdan geçti

Giresun’un en önemli 
turizm merkezlerinden 
olan Kümbet Yayla yolu-
nun Uzundere güzergahı 
bakım ve onarımdan geçi-

riliyor. Kümbet-Kanlıhan-
Uzundere yolunda Gire-
sun İl Özel İdaresi ekiple-
rince asfalt yama çalışma-
ları yapıldı. Ekipler yer yer 
bozulan tüm bölümlerde 
asfalt yama yaparak ulaşı-
mı daha rahat hale getirdi. 

(Hakan Akbaş)

Göksu tekrar
ziyarete açıldı

Karadeniz’in Pamukkalesi, 
Göksu Travertenleri tekrar zi-
yarete açıldı.

Geçtiğimiz günlerde İlimizi 
etkileyen aşırı yağışlar nedeni 
ile Göksu ‘da duvarın bir par-
çası zarar görmüş ve onarım 
çalışması başlamıştı. Yapılan 
hummalı çalışmalar sonucun-
da Göksu Travertenlerindeki 
hasar giderildi ve tekrardan mi-

safirlerinin beğenisine açıldı.
Giresun’un en önemli turis-

tik yerlerinden olan, muhteşem 
doğası, sodalı suyu, bembe-
yaz taşlarının yerli ve yabancı 
misafirlerinin ilgisini çeken 
Göksu Travertenleri kısa bir sü-
reden sonra tekrardan ziyarete 
açılarak bu turizm sezonunda 
200 binin üzerinde ziyaret bek-
leniyor. (Sabri Yücel)

Derelili sağlık memurları Fikriye Aydın 
ile Hasan Aydın çifti, boş zamanlarında 
kemençe ile müzik yapyor.

Kemençe çalmaya on yaşında başla-
dığını belirten sağlık memuru Hasan 
Aydın, profesyonel eğitim almadığını, sev-
diği bir enstrüman olduğundan kısa süre-
de kendi yeteneği ile kemençe çalmayı 
öğrendiğini, bu işi hobi olarak yaptığını, 
hemşire eşi Fikriye Aydın'ın da kendisine 
sözlü olarak zaman za-man türkü-şarkı 
okuyarak eşlik ettigini ifade ediyor.

Müzik ruhun gıdası diyen Fikriye ve 
Hasan Aydın çifti, diğer enstrümanlara 
göre kemençe özel yetenek isteyen zor 
bir müzik aleti olsada, bir müzik aletini ça-
lıyor olmanın strese birebir çok faydalı ol-
duğunu ve tavsiye ettiğini söylüyor.

Aydın çifti, 'Dereli'de de özel eğlence, 
düğün, sünnet, yayla fesrivallerinde ol-
mazsa olmazdır kemençe ile horon, kar-

şılama, otantik karadeniz türküleri, yol ha-
vası ve bunun gibi etkinlikler' diyor. 

(Cihan Yavuz)

Kemençe müzik tutkunu
sağlık memuru çift!

Ege ve Akdeniz sahillerini aratmıyor
Giresun Belediyesi ta-

rafından Giresun’a kazan-
dırılan ‘Vizyon 2028’ proje-
leri arasında yer alan ‘Plaj-
lar Bölgesi 1. Etap Proje-
si’nin şehre pozitif bir hava 
kattığını belirten AK Parti 
Giresun İl Başkanı Mete 
Bahadır Yılmaz, “Bu proje-
nin tamamlanmasıyla bir-
likte ortaya çıkan görüntü 
sanki Antalya’da, Bod-
rum’da ya da Dalaman’ 
daymış gibi his veriyor. Bu 
çalışmaların hepsini va-
tandaşlarımızın keyifle va-
kit geçirmesi için yapıyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

Projenin hayata geçiril-
mesini sağlayan Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’na teşekkür 
eden İl Başkanı Yılmaz, 
“Giresun’umuz kalesi, do-
ğası, travertenleri, adası 
ve plajlarıyla mükemmel 
bir şehir. Giresun’umuza 
yeni kazanımlar sağlamak 
için dört koldan çalışmala-
rımızı sürdürüyor, yeni pro-
jeler üzerinde çalışıyoruz. 
Şehrimizin kıymetini çok 

Önceki döneme göre şuan 
da bu alanda hiçbir işgali-
yeye müsaade edilmemiş-
tir. İhaleler encümence ya-
pılmıştır. Bu projede emeği 
geçenlere ve Giresun Be-
lediye Başkanımız Aytekin 
Şenlikoğlu’na bir kez daha 
teşekkürlerimi iletiyorum.”

Vatandaşların rahatlığı 
için her detayın bulunduğu 
projede; 7400 m2 yeşil 
alan, 50 araçlık kapalı oto-
park, 900 m2 taş anfi tiyat-
ro (konser ve etkinlikler 
için), 3 adet iskele, 200 m2 
çocuk su parkı, kumsal ko-
tunda ahşap yürüyüş yol-
ları, 100 bisiklet park yeri, 
kent bisiklet istasyonu, 
kamp alanı, 3 adet çocuk 
macera parkuru, 880 bü-
yük ağaç, 200 orta boy 
ağaç, 1200 küçük bitki, 6 
adet wc/duş ve bebek ba-
kım ünitesi, sahil güvenlik 
ve cankurtaran merkezi, 4 
adet çay kahve kioksu, 
mescit, güvenlik noktası 
ve 6 adet plaj işletmesi yer 
alıyor. 

(Hakan Akbaş)

iyi biliyoruz. Başkanımız 
Aytekin Şenlikoğlu’nun ha-
yata geçirdiği Plajlar Böl-
gesi 1. Etap Giresun’umu-
za çok yakıştı. İsteriz ki en 
güzeli olsun. Elbette eksik-
leri vardır. Bunlar da kısa 
zaman içerisinde giderilir. 
Bu projenin tamamlanma-
sıyla birlikte ortaya çıkan 
görüntü sanki Antalya’da, 
Bodrum’da ya da Dala-
man’daymış gibi artık his 
veriyor. Bu çalışmaların 
hepsini vatandaşlarımızın 
keyifle vakit geçirmesi için 
yapıyoruz. Yapılan tesisle-
ri korumak tüm Giresun hal-
kının görevidir. Plajlar Böl-

gemizde yer alan tesisler-
de en az yaklaşık 150 kişi-
ye istihdam edildi” dedi.

Hizmet anlayışıyla ça-
lışmaların sürdürdüğünü 
kaydeden İl Başkanı Yıl-
maz, “Bilinmesini isteriz ki 
hiçbir şekilde bu alanda iş-
galiye yoktur. Yandaşa im-
kân olarak verilmemiştir. 
Burada yapılan ihaleler şef-
faf bir şekilde yapılmıştır. 
Şehrimize en güzel hizme-
ti vermeye çalışırken, şef-
faflıktan da ödün vermiyo-
ruz. Buradan bakıp da gö-
rülmesi gereken AK Parti 
Belediyeciliğinin CHP Be-
lediyeciliğinden farkıdır. 

CHP Giresun İl Başkanı Av. Gültekin 
Uzunalioğlu yaptığı basın açıklamasında 
“Kabuklu fındığımıza bu yıl istediğimiz 
kilo fiyatı en az 4 dolardır. Türkiye’ de son 
dönemde yaşadığımız aşırı hayat pahalı-
lığı, fahiş zamlar ve artan maliyetler kar-
şında 1 kg. kabuklu fındık fiyatı en az 4 
dolar karşılığı olarak 110 TL açıklanmalı-
dır” dedi. İl Başkanı Uzunalioğlu, “2010, 
2014, 2015, 2016 yıllarında: 5 dolar; 
2005 yılında: 6 dolar fiyat verilen kabuklu 
fındığımıza bu yıl istediğimiz kilo fiyatı en 
az 4 dolardır yani artan maliyetler, enflas-

yon , aşırı zamlar ve döviz kurunu da 
göz önüne bulundurduğumuzda 110 
TL’dir. 110 TL kırmızı çizgimizdir ve bu 
rakamın altında açıklanacak bir fiyat 
bizim için kabul edilemez olacaktır” ifa-
delerini kullandı.

Fındığın Doğu Karadeniz’in ve Gire-
sun’un en önemli geçim kaynağı oldu-
ğunu hatırlatan CHP İl Başkanı Uzunali-
oğlu şunları kaydetti;

“Maliyetleri hesap ettiğimizde 110 
TL’nin altında ki bir fiyat üreticimiz için 
zarar demektir. Geçtiğimiz yıllarda 5-6 
dolar civarında seyreden fiyatlara göre 
bir fiyat ayarlaması yapılsa fındığın fiya-
tının aslında 140 TL olması gerekmek-
tedir. Ama bizler fiyat hususunun tek ta-
raflı olarak değerlendirilemeyeceğini bi-
liyoruz ve arz talep dengesi açısından, 
üretici-alıcı dengesi de göz önüne alın-
dığında 110 TL’nin taban bir fiyat oldu-
ğunu iddia ediyoruz. 110 TL’nin altında-
ki rakamlar üreticimizi mutsuz edecek-
tir.Bu durumda üreticimiz, yüksek enf-
lasyonist ortamda zaten zorlaşan hayat 
şartlarında daha da zorlanacaktır. Bah-
çelerin temizlenmeye, fındık toplama 
yevmiyelerinin belirlenmeye başladığı 
ve hasada sadece birkaç gün kaldığı bu-
günlerde fındık fiyatının TMO tarafın-
dan acilen en az 110 TL olarak açıklan-
masını talep ediyoruz.” (Pınar Okumuş)

Fındık en az 110 TL olmalı
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Giresun'un yıldızı plaj'da parlıyor

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun dev projeleri arasın-
da yer alan Plajlar Bölgesi 
Projesinin birinci etabı va-
tandaşların kullanımına su-
nulmasının ardından, 
proje içerisindeki planla-
nan işletmeler tek tek açılı-
yor.

Karadeniz’in en konfor-
lu en modern ve 2 kilomet-
re uzunluğundaki plajda 
yer alan 6 işletmelerden bi-
risi olan Belediye Plaj Sos-
yal Tesisi’nin açılışı coşku-
lu bir şekilde gerçekleştiril-
di.

İçerisinde tüm donatıla-
rın yer aldığı modern tesi-

şeh r i m i ze  ve  G i re-
sun’umuza gelecek yerli 
ve yabancı misafirlerimize 
dört mevsim hizmet ver-
meye başlayacak. Bildiği-
niz üzere Sosyal Tesisleri-
mizin ilk ikisini kalemize aç-
mıştık. Kale sosyal tesisle-
rimizin eski halini herkes 
bilir. Biz ne yaptık, kalemi-
ze değer kazandırmak 
adına restore ettik ve yöre-
sel lezzetlerimizi halkımız-
la, yerli ve yabancı turistle-
rimizle buluşturduk. Çok 
da beğenildi. Hamdolsun, 
yaz kış tesislerimizde mi-
safirlerimiz eksik olmuyor. 
Zaman zamanda yoğun-
luktan kapasitesinin yet-

sin açılışına AK Parti Mil-
letvekilleri Nazım Elmas 
ve Ali Temür, MHP Millet-
vekili Ertuğrul Gazi Konal, 
AK Parti İl Başkanı Mete 
Bahadır Yılmaz, STK tem-
silcileri, davetliler ve va-
tandaşlar katıldı.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu açı-
lışta yaptığı konuşmada, 
Giresun’a hizmet etmek-
ten dolayı mutlu oldukları-
nı belirterek: “Karadeniz 
Bölgemizde hiçbir yerde ol-
mayan ve tabiri caizse 
Ege’yi aratmayacak gör-
selliği ve sosyal donatıları 
olan Plajlar Bölgemizdeki 
işletmelerin açılışlarını tek 

mediğini görüyoruz” diye 
konuştu.

Ş e n l i k o ğ l u  ş ö y l e  
devam etti: “Tesisimizde 
deniz ürünlerimiz ve yöre-
sel yemekler üzerine faali-
yet yürüteceğiz. Buralarda 
çok büyük emekler var. 
Çok büyük uğraş var. Yak-
laşık 20 personel ile hiz-
met vereceğiz. Netice iti-
bariyle içerisinde bulundu-
ğumuz Plajlar Bölgesi 
alanı artık hem yerli hem 
de yabancı misafirlerimiz 
için de çok güzel bir dinlen-
me ve denizle buluşma 
noktası oldu. Atıl durumda-

tek yapıyoruz. Burada yer 
alan altı işletmenin beşi sa-
hiplerini buldu, bunlardan 
birisini de belediye olarak 
biz işletiyoruz. Geriye 
kalan bir işletmeyi de önü-
müzdeki günlerde ihaleye 
çıkartacağız.” dedi.

Şeh rin merkezinde 
plajlar bölgesinin yer alma-
sı bakımından farklı şehir-
lerde sahip olunamayan 
bir durumun Giresun için 
büyük bir kazanım teşkil et-
tiğini söyleyen Başkan 
Şenlikoğlu: “Karadeniz'in 
eşsiz manzarası eşliğinde 
şehrimizin lezzetlerini ta-
dabileceğiniz Plaj Sosyal 
Tesisimiz bugün itibariyle 

ki bu alanları şehrimize ve 
hemşehrilerimize yakışan 
şekilde düzenleyip kazan-
dırmak bizlerin görevi. 
Çünkü her bir hemşehri-
miz aydınlıklara ve konfor-
lu yaşam alanlarına layık 
karanlığa değil. ‘Denize ka-
vuşan Giresun’ sloganıyla 
başladığımız plajlar bölge-
mizin ikinci etabını da Kül-
tür ve Turizm Bakanlığımı-
zın desteği ile inşallah hızlı 
bir şekilde tamamlayaca-
ğız. Bu vesileyle katılımla-
rınız için teşekkür ediyor, 
Plaj Sosyal Tesislerimizin 
şehrimize ve hemşehrileri-

mize hayırlı olmasını dili-
yorum.”

Başkan Şenlikoğlu’nun 
konuşmasının ardından Gi-
resun Milletvekilleri Ertuğ-
rul Gazi Konal, Ali Temür 
ve Nazım Elmas’da birer 
selamlama konuşması ya-
parak gerek bu tesisin ha-
yata geçirilmesinden ge-
rekse de Giresun’a yapılan 
hizmetlerden dolayı Bele-
diye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu’nu tebrik etti.

Daha sonra ise açılış 
kurdelesinin kesilmesi ve 
ikramların ardından tören 
sona erdi. (Hakan Akbaş)

“Gübre atma oranı 30 bin
tondan, 7 bin tona düştü”

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan, bu 
yıl fındıkta yaşanan dökül-
menin gübre yetersizliğin-

larla birlikte 7 bin tona 
kadar düşmüş durumda. 
Buda fındıkta verim dü-
şüklüğü anlamına gelmek-
te. Bu sezon bunu net bir 
şekilde görmekteyiz. 2023 
yılı mahsulünde ciddi an-
lamda dökülme söz konu-
su. Bahçelere gübre atıla-
madığı için ürün yeterince 
kendini besleyemedi. Fın-
dıkta kışlık ve yazlık olarak 
atılan gübre, ürün için en 
önemli besin maddesidir. 
Bir an önce gübre fiyatları-
na bir düzenleme getiril-
meli yada gübre desteği 
makul bir rakama çıkartıl-
malıdır. Bu şartlar altında 
hiçbir üreticinin bahçesi-
ne, bağına gübre atma 
şansı yok” dedi. (GZO)

den kaynakladığını kay-
detti. Karan yaptığı açıkla-
mada, fındık üreticisinin 
fahiş fiyatlar karşısında 

bahçesine gübre atamaz 
hale geldiğini ifade etti. Bir-
kaç sene öncesine kadar, 
gübre fiyatları fahiş ra-
kamlara ulaşmadan önce 
Giresun’da yıllık fındık bah-
çelerine 30 bin ton civarın-
da gübre atıldığını belirten 
Karan, bu rakamın 7 bin 
tona kadar düştüğünü, 
düşmeye de devam ettiği-
ni söyledi.

Gübre fiyatlarının şu 
anda 350-400 lira bandın-
da seyrettiğini, dolar ku-
rundaki yükseliş ve akar-
yakıta yapılan son zamlar 
sonrası ne olacağının belli 
olmadığına dikkat çeken 
Karan, “Giresun’da yıllık 
30 bin ton civarında olan 
gübre tüketimi fahiş fiyat-

“Başka bir Duroğlu yok!”
Başkan Çetin, mesai arkadaşlarıyla birlikte gecesini,

gündüzüne katarak selin izlerini silmeye devam ediyor. 

Duroğlu Belediye Başkanı Halil Çetin, 
beldede yaşanan afetin izlerini ortadan 
kaldırmak için mesai arkadaşlarıyla birlik-
te beldenin her köşesinde çalışmalara 
tüm hızıyla devam ettiklerini bildirdi. Ge-
celerini, gündüzlerine kattıklarını belirten 
Başkan Çetin, “Ekiplerimiz ile birlikte 
saha içerisinde çalışmalarımızı incele-
meye devam ederken, aslında çok büyük 
bir afeti atlattığımız gerçeği de gün yüzü-
ne çıkıyor. Beldemizi eskisinden daha iyi 
hale getirmek için var gücümüz ile çalışır-
ken, eleştirilere de maruz kalıyoruz. Gö-
reve geldiğimiz günden bu yana eleştiriye 

de hep açık olduk. İnsanız hata yaparız 
ve istemeyerek de olsa sizleri üzeriz. 
Bütün bunları bizlere iletirseniz bundan 
da memnun kalırız. Çünkü bizim ayrım 
yapmadan kimseyi üzmek yada kırmak 
gibi bir derdimiz asla olmadı. Sevdamız 
Duroğlu diyerek daha yaşanılabilir bir 
yer için gecemizi gündüzümüze katarak, 
bıkmadan ve usanmadan çalışmaya 
devam ettik. Biz Belde halkımızın her şe-
yini başımızın tacı etmişiz. Bizleri eleşti-
renlere de destek verenlere de teşekkür 
ederiz. Başka bir Duroğlu yok” dedi. 

(Duroğlu BLD.)

Video Dermotoskobi cihazı artık Giresun'da!

Giresun’da sağlık ala-
nında gelişmeler devam 
ediyor. Giresun’da bulun-
mayan ve hastaların teda-
vi için başka illere gitmek 
zorunda kaldığı cihazlar 
tek tek ilimize kazandırılı-
yor. Giresun İl Sağlık Mü-
dürü Doç. Dr. Muhammet 

şekilde gözlemlenebil-
mektedir. Cildindeki ben 
ve pigment lezyonlarının 
cilt kanseri riski taşıdığın-
dan şüphelenen, düzenli 
olarak dermotoskopi yap-
tırması önerilen kişilere 
dermatologlar tarafından 
dermotoskopi muayenesi 
uygulanır. Bu uygulamada 
vücutta bulunan benler bir 
nevi haritalandırılarak ko-
numları kaydedilir. Genel 
konumlandırmanın ardın-
dan her bir benin dermo-
toskopik görüntüsü kayde-
dilir ve incelenir. Bir sonra-
sı muayenede, şüpheleni-
len benler eski dermotos-
kopik görüntüleriyle karşı-
laştırılır ve dijital ortamda 
matematiksel olarak deği-
şimleri hesaplanarak cilt 
kanseri (malign melanom) 
riski tespit edilir.” 

(Haber Merkezi)

Bulut ile Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Fazıl Kulaklı’nın gi-
rişimleri sonucu hastane-
ye Video Dermotoskobi Ci-
hazı kazandırıldı. Sağlık İl 
Müdürü Bulut, cihazın Gi-
resun’a kazandırılmasın-
da emeği bulunan Sağlık 

Bakanlığı yetkilileri başta 
olmak üzere tüm yetkilere 
teşekkür etti. Dermotosko-
pi cihazının, ciltteki benle-
rin ve pigmentli lezyonların 
tanısında kullanılan bir 
çeşit gözlem mikroskobu 
olduğunu belirten Bulut, 
“Dermotoskopi kullanarak 
çıplak gözle görülmeyen 
ben ve lezyonlar büyütüle-
rek ışık altında incelenebi-
lir. Daha önce dermotos-
kopik fotoğraflar çekerek 
incelenen ben ve pigment 
lezyonları artık dijital or-
tamda takip edilebilmekte 
ve daha sağlıklı sonuç ver-
mektedir. Dermatoskopik 
muayene ile ben, cilt kan-
seri, pigmentsiz lezyonlar 
incelenebildiği gibi aynı za-
manda ciltteki anormal ya-
pılar, parazitler, deri tümor-
leri ve kan damarları ile ala-
kalı rahatsızlıklar detaylı 

“Fındığı bilmiyoruz”

Samsun’da düzenle-
nen Agricities (Uluslarara-
sı Tarım Şehirleri Birliği) 
2023 yılı Yönetim Kurulu 
Toplantısı ve 2'inci Küre-
sel Tarım Forumu’na katı-
lan Ordu Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mehmet 
Hilmi Güler, tarım alanın-
da fındığın amiral gemi ol-
duğunu ifade etti.

Fındığın hem fiyat ola-
rak artması hem de katma 
değerli bir ürüne dönüş-
mesi için de girişimlerde 
bulunduklarını kaydeden 
Başkan Güler, şunları kay-

detti:
“Fındık bizim amiral ge-

mimiz ondan vazgeçme-
yiz. Fındıkla yatıp kalkıyo-
ruz ama biz fındığı bilme-
diğimizi gördük. Fındık sa-
nayi ürünü mü, kuruyemiş 
mi bilmiyoruz. Çok farklı 
alanlarda değerlendirili-
yor. Fiyatını biz belirleye-
miyoruz ama biz bu duru-
munda önüne geçmek için 
bu alana girdik. Dalgalı fi-
yatlar sebebiyle Rekabet 
Kurumuna başvurduk. Fın-
dıktan gelir arttırmak için 
çikolata denemesi yaptık 

ve Kybele adıyla çok 
güzel bir marka oluştur-
duk. Şimdi de fındık kabu-
ğundan aktif karbon fabri-
kası kuruyoruz. Fındık üre-
timinde verimi arttırmak 
için yeni denemeler yapı-
yoruz. Birde 19 ilçemizde 
meyve ağaçları için aşı 
kampanyası başlattık. 
Kadın kooperatifleri kur-
duk. Derelerimize 50 bin 
alabalık yavrusu bıraktık. 
Bu çalışmalarla kendi ken-
dine yeten şehir oluştur-
maya çalıştık.”

(Ordu BBLD.)



3 25 Temmuz 2023

CHP Giresun Milletve-
kili Gezmiş, Çavuşlu’da 
çöp tesisinin mağdur ettiği 
insanlar için seslendi.

Giresun’un Görele ilçe-
sine bağlı Çavuşlu Mahal-
lesi’nde Katı Atık Entegre 
Ve Bertaraf Tesisi’nin ka-

sine bağlı Çavuşlu Mahal-
lesi’nde Katı Atık Entegre 
ve Bertaraf Tesisi’nin ka-
patılması için yöre sakinle-
rinin başlattığı hukuk nö-
beti devam ediyor. CHP Gi-
resun Milletvekili Elvan 
Işık Gezmiş de bölgeye gi-
derek, yöre sakinlerinin 
verdiği hukuk mücadelesi-
ne dikkat çekti. Bölgedeki 
insanların sağlığının tehdit 
altında olduğunu kayde-
den Milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş, “Çavuşlu belde-
mize giderek, yöre halkı-
mızın beldede bulunan 
çöp tesisine dair tepkilerini 

patılması için yöre sakinle-
rinin başlattığı hukuk nö-
beti sürüyor.

CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş de 
bölgeye giderek, çevre sa-
kinlerine destek verdi. Mil-
letvekili Elvan Işık Gezmiş, 

dinledim. Tesisten kaynak-
lı olumsuzlukları bizzat ye-
rinde gördüm. Bu tesis ön-
celikle suyumuzu, toprağı-
mızı, havayı kirletmiş ve 
çevreye pis bir koku sal-
mış. İnsan yaşamını tehdit 
etmekte ve çevre felaketi-
ne de sebep olmaktadır. Te-
sise ilişkin ÇED davaları 
ve kapatma davaları da yıl-
lardır sürmekte, yöre halkı-
mız haklı olarak mahkeme 
kararlarının uygulanması-
nı talep etmektedir” ifade-
lerini kullandı.

“ÇAVUŞLU
HALKIMIZ

“Çavuşlu halkımızın her 
zaman yanındayım, baş-
lattıkları hukuk nöbetini 
destekliyorum. Çavuşlu 
halkımız temiz suya, temiz 
havaya ve temiz toprağa 
kavuşmalı” dedi.

Giresun’un Görele ilçe-

TEMİZ SUYA,
TEMİZ HAVAYA VE 
TEMİZ TOPRAĞA

KAVUŞMALI”
Konuyu Çevre Şehirci-

lik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Mehmet Özhaseki'nin 
de dikkatine sunduğuna 
işaret eden Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş, “Bu ko-
nuyla alakalı Çevre Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Mehmet Özhaseki'nin 
yanıtlaması için yazılı soru 
önergesi verdim. En kısa 
zamanda gelecek cevabı 
yöre halkımızla paylaşa-
cağım. Çavuşlu halkımızın 

her zaman yanındayım, 
başlattıkları hukuk nöbeti-
ni destekliyorum. Talepleri 
doğrultusunda mücadele 
devam edeceğim ve geliş-
melerin takipçisi olacağım. 
İnsan sağlığından daha 
önemli bir şey olmadığının 
altını çizerek; bu ve benzer 
tesislerin doğaya da, hu-
kuka da uygun yapılması 
gerektiğini belirtmek istiyo-
rum. Bu sorun mutlaka çö-
zülmeli, Çavuşlu halkımız 
temiz suya, temiz havaya 
ve temiz toprağa kavuş-
malı” şeklinde konuştu. 

(Pınar Okumuş)

Çöp tesisi için nöbet sürüyor

Eynesil'de hafızlık icazet töreni yapıldı
Giresun Eynesil'de ha-

fızlığı tamamlayan orta-
okul öğrencileri için icazet 
töreni yapıldı.

Hacı Mustafa Eren 
Hafız İmam Hatip Ortaoku-
lu öğrencileri için gerçek-
leştirilen törende, Mehmet 
Somuncuoğ lu Cadde-
si'nde mehter takımı eşli-
ğinde yürüyüş yapıldı.

Okulun konferans salo-
nunda devam eden tören-
de, saygı duruşunda bulu-
nularak İstiklal Marşı'nın 
okundu.

Kur'an-ı Kerim'i Güzel 
Okuma Yarışması'nda Tür-
kiye birincisi olan Muham-
met Saka ve Hafız Yusuf 
Ziya Köse Kur'an-ı Kerim 
okuduğu törende 7 öğrenci 
icazet aldı. Tören, yapılan 
duaların ardından bitti.

Törene, AK Parti Gire-

sun Milletvekilleri Nazım 
Elmas ve Ali Temür, Gire-
sun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, Üsküdar 
Belediye Başkanı Hilmi 
Türkmen, Eynesil Beledi-
ye Başkanı Ahmet Latif Ka-
radeniz, Diyanet İşleri Baş-

kanlığı Mushafları İncele-
me ve Kıraat Kurulu Üyesi 
İbrahim Noğman, Ören 
Belde Belediye Başkanı 
Mustafa Eren, İl Müftü Yar-
dımcısı Özlem Gülbe, Ey-

nesil Müf tüsü Yılmaz 
Çelik, AK Parti İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz, 
Okul Müdürü Mustafa 
Çavuş Karkaç ile veliler ka-
tıldı. (Haber Merkezi)

Giresun Belediyesi va-
tandaşları şehrin yoğunlu-
ğundan uzaklaştıran do-
ğayla buluşmasına imkan 
sağlayan çeşitli projeleri 
hayata geçirmeye sürü-
yor.

Bu kapsamda, Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın “81 İle 81 Mil-
let Ormanı” projesinin ar-
dından Giresun’da belirle-
nen ‘Millet Ormanı’ çalış-
maları devam ediyor.

Giresun Belediyesi ve 
Orman Bölge Müdürlüğü 
işbirliği ile 50 bin metreka-
relik bir alana uygulanan 
proje Giresun için büyük 
bir kazanım olacak.

Projenin hayata geç-
mesiyle vatandaşlar aile-
leriyle birlikte yüksek 
standartlarda sosyal ihti-

yaçlarını karşılayabile-
cekleri ve şehir manzara-
sına hakim bir ormana ka-
vuşacak.

Gaziler Mahallesi üst 
bölgesindeki ormanlık 
alan içerisine yapımı baş-
layan ‘Millet Ormanı’ pro-
jesinde; yürüyüş ve koşu 
yolu, macera parkı, seyir 
terası, sosyal tesis alanı, 
araç yolları, otopark, ka-
melya, wc, kültür evleri, bi-
siklet yolları, amfi tiyatro 
ve kamp alanları gibi çe-
şitli sosyal alanlar yer alı-
yor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu da 
beraberinde AK Parti Gi-
resun Milletvekilleri Prof. 
Dr. Nazım Elmas, Ali 
Temür, AK Parti İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz ve 

Orman Bölge Müdürü 
Ahmet Ulukan ile birlikte 
Millet Ormanı projesini in-
celedi. Başkan Şenlikoğlu 
projeyle ilgili olarak yaptı-
ğı de ğer len dir me de: 
“Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın öncülü-
ğünde ülkemizin dört bir 
yanında devam eden ben-
zer çalışmalardan birini 
Türkiye’nin parlayan şehri 
Giresun’umuza kazandı-
rıyoruz. Millet Ormanı pro-
jesi hemşehrilerimiz için al-
ternatif bir yaşam alanı ola-
caktır. Millet Ormanı ile 
7'den 70'e herkesi orma-
nın, doğanın huzuruyla, 
bol oksijenle buluşturaca-
ğız. Projelerimizle Gire-
sun’umuza iz bırakmaya, 
şehrimize yakışır olacak 
şekilde belediyecilik hiz-
metlerinin en iyisini yap-
maya gayret ediyoruz. Bu 
proje bakanlığımız ve 
bölge müdürlüğümüz ile 
yaptığımız görüşmeler ne-
ticesinde son derece 
uygun bir yere projelendi-
rildi. Millet Ormanı’nın şeh-
rimize çok yakışacağına 
ve bölgemize artı değer 
katacağına canı gönülden 
inanıyor, şehrimize tekrar-
dan hayırlı olmasını diliyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

“Doğanın huzuru ve oksijeniyle
alternatif bir yaşam alanı olacak”

Gi re sun’da 
sağlık hizmetleri 
alanında bir ye-
nilikte Giresun 
Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastalık-
ları Eğitim ve 
Araştırma Has-
tanesi’nden. Be-
bekler prematü-
re retinopatisi 
için artık il dışına 
gitmiyor. ROP 
şüphesi olan be-
beklerin göz mu-
ayenelerinde kul-
la nı lan video 
kayıt özellikli in-
direkt oftalmos-
kop cihazı Gire-

sun Kadın Doğum ve Çocuk Hastalıkları Eğitim ve 
Araştırma Hastanesine kazandırıldı. Bebekler ROP 
tanı hizmetini artık il dışına gitmelerine gerek kalmadan 
Giresun’da alabilecekler. Prematüre Retinopatisi 
(ROP) erken doğum haftası ve düşük doğum kilosuna 
sahip bebeklerde görülüyor. (Haber Merkezi)

Rop Tanı Merkezi açıldı
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İl Koordinasyon Kurulu toplantısı yapıldı

Vali Enver Ünlü baş-
kanlığında, 2023 Yılı III. İl 
Koordinasyon Kurulu Top-
lantısı, yatırımcı ve katı-
lımcı kurum-kuruluş yöne-
ticilerinin de katılımıyla ya-
pıldı.

Giresun Valiliği Konfe-
rans Salonu’nda gerçek-
leştirilen toplantıya; Vali 
Enver Ünlü, vali yardımcı-
ları, kaymakamlar, beledi-
ye başkanları, yatırımcı ku-

için yapılacak çalışmaların 
yönlendirilmesi ve hızlan-
dı rılması aşamasında 
katkı sağlaması temenni-
siyle toplantıyı açıyorum.” 
dedi.
2023 YATIRIM PROGRA-

MINDA 263 ADET 
PROJE MEVCUT

Giresun’da 2023 yatı-
rım yılının üçüncü toplantı-
sı itibarıyla 20 yatırımcı ku-
ruluşun programında 263 

ruluşların bölge müdürleri, 
yatırımcı ve katılımcı ku-
rum-kuruluşların en üst 
düzey yöneticileri katıldı.

Vali Ünlü, 15 Temmuz 
Şehitlerimize, Kahraman-
maraş merkezli 11 ili etkile-
yen deprem sonrası vefat 
eden vatandaşlarımıza ve 
ilimizde meydana gelen 
sel afeti sonrası hayatını 
kaybeden hemşehrilerimi-
ze Allah’tan rahmet dileye-

adet proje mevcut olduğu-
nu açıklayan Vali Ünlü “Bu 
projelerden 31 adedi bitiril-
miş, 173 adedi ise devam 
etmektedir. 26 adet proje 
ihale aşamasında olup 33 
adet projeye ise çeşitli ne-
denlerle başlanılamamış-
tır” ifadelerini kullandı.
2023 YILINDA 1 MİLYAR 

478 MİLYON TL HAR-
CANDI

Yatırımların ağırlıklı ola-
rak; tarım, ulaştırma, ener-
ji, eğitim, ormancılık, sağ-
lık, kadastro ve spor sek-
törlerinde yoğunlaştığına 

rek yaptığı açılış konuş-
masında “Değerli katılım-
cılar, 2023 Yılı III. İl Koordi-
nasyon Kurulu Toplantı-
sı’na hepiniz hoş geldiniz. 
Toplantımızın hayırlara ve-
sile olmasını, ilimize yapı-
lan yatırımların koordinas-
yonu gerçekleştirilerek, bu 
yatırımların hızlandırılma-
sı ve bir an önce tamamla-
narak, ilimiz altyapısının 
daha da güçlendirilmesi 

vurgu yapan Vali Ünlü, 
programdaki 263 projenin 
dağılımı hakkında verdiği 
bilgide “Bu projelerin; 104 
adedi tarım, 31 adedi ulaş-
tırma, 30 adedi enerji, 22 
adedi eğitim, 10 adedi or-
mancılık, 10 adedi sağlık, 
2 adedi kadastro, 1 adedi 
spor ve 53 adedi de diğer 
kamu hizmetleri sektörleri-
ne aittir. İlimiz genelinde 
2023 yatırım yılının üçün-
cü toplantısı itibarıyla 2023 
yılına ait 2 milyar 198 mil-
yon 468 bin 164 TL ödene-
ğin 1 milyar 478 milyon 

161 bin 426 TL’si harcan-
mıştır” şeklinde konuştu.

Top lan tı, ya tı rım cı 
kurum ve kuruluşların 
2023 yılı içerisinde Gire-
sun ilinde gerçekleştirilen 
ya tı rım ları ve yapımı 
devam eden veya planla-
nan çalışmalarıyla ilgili su-
numları ile devam etti. Aka-
binde katılımcı kurum ve 
kuruluşların talep ve öneri-
lerinin değerlendirilmesi ile 
koordinasyon gerektiren 
konuların görüşülmesiyle 
bitti. 

(Giresun Valiliği)

Çözüm birimi şehrin her
noktasında sorunları gideriyor

Giresun Belediyesi, va-
tandaşların kesintisiz be-
lediye hizmetlerine ulaş-
maları adına şehir gene-
linde çalışmalarını aralık-
sız olarak devam ediyor.

Fen İşleri Müdürlü-
ğü’ne bağlı Çözüm Birimi 
ekipleri, belirlenen sorun-

ları anında programa ala-
rak aciliyet sırasına göre 
çalışmalara başlıyor. Ça-
lışmalar kapsamında cad-
de ve sokakların daha kon-
forlu ve sorunsuz bir hale 
getirilmesi hedefleniyor.

Bu kapsamda ekipler 
tarafından şehir genelin-

de, bordür boyama, mer-
diven imalatı ve parke kal-
dırım tamiratı yapılıyor.

Vatandaşların taleple-
rine anında cevap veren 
Çözüm Birimi yetkilileri 
aralıksız olarak çalışma-
lara devam edileceğini ak-
tardı. (Hakan Akbaş)

Dış ticaret ve pazar
analizi eğitimi verildi

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası tarafından ha-
zırlanan ve Doğu Karade-
niz Kalkınma Ajansı tara-
fından desteklenen “Gire-
sun’da Dış Ticaret ve 

da dünya ölçeğinde itha-
latçı ve ihracatçı ülkelerin 
tespiti, büyüyen-küçülen 
pazarlar, rakip sorgulama 
ve analizi, büyüme eğilimi 
olan pazarlar, hedef pazar 
belirleme kriterleri, hedef 
pazar için vergi kota vb. 
sorgulama, hedef pazar 
tespi ti, hedef müşteri 
gruplarının tespiti, firma 
veri tabanları, konşimento 
bilgileri, bilanço ve mali 
tablolara erişim, hedef 
müşteri bilgilerine erişim, 
ihale sorgulama ve takip, 
stratejik üstünlük etüdü ko-
nularında uygulamalı ola-
rak eğitim verildi ve vaka 
çalışmaları yapıldı. Yatı-
rım Ortamının İyileştiril-
mesi Teknik Destek Prog-
ramı kapsamında yürütü-
len proje kapsamında ger-
çekleştirilecek olan eğitim-
ler önümüzdeki aylarda da 
kurum/kuruluşları ve üye-
lerimizin katılımları ile 
devam edecek. (GTSO)

Hedef Pazar Araştırma Ka-
pasitesinin Geliştirilmesi” 
projesi kapsamında dü-
zenlenen Dış Ticaret İstih-
baratı ve Hedef Pazar Ana-
lizi” eğitimlerinin ilk aşa-

ması kamu kurum/kuru-
luşları ve oda üyelerin ka-
tılımları ile tamamlandı.

Toplamda 4 gün süren 
eğitimlerde katılımcılara 
GTİP tespiti, GTİP bazın-

TDV Kadın Kolları gönüllüleri bir araya geldi
TDV Kadın Kolları Gire-

sun, Rize ve Trabzon Şu-
besi gönüllüleri "Gönüllü 
Buluşmaları"nda bir araya 
geldi.

Giresun İl Müftülüğü ve 
Türkiye Diyanet Vakfı 
(TDV) Giresun Şubesince 
"Gönüllü Buluşmaları" dü-
zenlendi.

TDV Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi koordinesinde 
gerçekleştirilen program 
kapsamında Trabzon ve 
Rize İl Müftülükleri ziyaret 
edildi.

TDV Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi Başkanı Nihal 
Kasap ve Giresun heyeti, 
Trabzon ve Rize İl Müftü-
lüklerini ziyaret ederek 
kurum amirleri ve TDV gö-
nüllüleriyle istişarelerde bu-
lundu.

"Birlikte daha güçlüyüz”
"Gönüllü Buluşmaları" 

hakkında bilgi veren TDV 
Kadın Kolları Giresun Şu-

Aydın, Trabzon İl Müftü Yar-
dımcısı Ayşe Yılmaz, TDV 
Kadın Kolları Rize Şubesi 
Başkanı Ayla Vanlı, TDV 
Kadın Kolları Trabzon Şu-
besi Başkanı Lütfiye Bay-
raktar hocalarımız ile TDV 
gönüllülerine şükranları-
mızı sunuyoruz" ifadelerini 
kullandı. 

(Giresun Müftülüğü)

besi Başkanı Nihal Kasap, 
"Bu önemli buluşma, bizle-
ri bir araya getirerek 
TDV'nin hedefleri doğrul-
tusunda ortak fikirler geliş-
tirmemizi ve gelecekteki 
projelerimize yön verme-
mizi sağladı. Toplantıda, 
TDV Kadın Kolları olarak 
amacımız olan toplumu-
muzdaki dezavantajlı ve ih-

tiyaç sahibi kesimlere des-
tek sağlama konusunda fi-
kirlerimizi paylaştık. Her 
bir gönüllümüzün tecrübe-
leri ve bilgisi, bu alanda et-
kili ve sürdürülebilir proje-
ler tasarlamamıza yardım-
cı oldu. Bizleri en güzel şe-
kilde misafir eden Rize İl 
Müftüsü Naci Çakmakçı, 
Trabzon İl Müftüsü Selami 

Vahşi hayvanlara dikkat!

Havaların ısınmasıyla 
birlikte birçok yırtıcı doğal 
ortamından çıkıp insan 
yerleşimlerine akın etme-
ye başladı.

Özellikle son dönem-
de Türkiye'de popülas-
yonları artan ayılar, insan-
lar için büyük risk oluştur-
maya devam edi yor. 
Gelen son dakika haberi 
ise herkesi korkuttu. Kas-
tamonu, Ordu, Giresun, 
Trabzon'da yaşayanlar 
dikkat! Uzmanlar son da-
kika olarak uyardı. Yaz ay-
larının gelmesiyle birlikte 
birçok yırtıcı tür kış uyku-
sundan uyandı. Son dö-
nemde Türkiye'de popü-
lasyonları giderek artan 
ayılar insanları tedirgin et-
meyi sürdürüyor.

Dev ayılar evlere

girmeye başladılar!
Aç karınlarını doyur-

mak için sokaklara ve ev-
lere giren ayılar bu sefer is-
tilaya başladı. Kastamo-
nu, Ordu, Giresun, Trab-
zon'da yaşayanlar dikkat! 
Uzmanlar son dakika ola-
rak uyardı. Dev yırtıcı ev-
lere girmeye başladı. Ev-
lerinizin kapılarını sıkı sıkı 
kapatın!

Son yıllarda sayıları gi-
derek artan ayılar şehir 
merkezlerine inmeye baş-
ladı. Özellikle Karadeniz 
bölgesinde aktif olarak gö-
rülen ayı vakaları ile ilgili il-
ginç bir uyarı geldi. Ko-
nuyla ilgili önemli uyarılar-
da bulunan Karadeniz Tek-
nik Üniversitesi (KTÜ) 
Orman Fakültesi Yaban 
Hayatı Ekolojisi ve Yöneti-

mi Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Şağdan Başka-
ya, şunları dedi:

Yasal olarak ayı
koruma altında,
sürekli artıyor

"Ülkemizde ayı sorunu 
yıllardır mevcut bir sorun. 
Giderek artıyor. Bu soru-
nun çözümüne yönelik 
önerimiz var. Ancak her 
şeyden önce bu önerilere 
kulaklarını tıkamamaları 
gerekiyor. İyiye doğru 
değil, sürekli kötüye doğru 
giden bir gidişat var. Yasal 
olarak ayı koruma altında, 
sürekli artıyor. Bir ayı yav-
rusuna sadece diğer 
büyük yırtıcılar zarar vere-
bilir. Ama rekabet ayıyı ön-
lemeye, perdelemeye ye-
tecek bir rekabet değil.

Ülkemizde besin kay-
nakları artıyor. Ayı bitkisel 
beslenen bir hayvandır, 
ancak et bulduğunda 
bunu kulak arkasına 
atmaz. Hem et hem de ot 
yiyebilen hayvandır. Bu 
sefer insanların kendisine 
de zarar verebiliyor.

Yılda ortalama 2 insa-
nımızın ölümüne sebep 
olan, birçok yaralanmaya 
da sebebiyet veren, ayrı-
ca maddi zararlara da 
konu olan ayı ile ilgili ma-
alesef çözüm noktasında 
attığımız hiçbir adım yok" 
ifadelerini kullandı. 

(Yeni Şebinkarahisar)
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Matbaa

Manevi, İlkeli, Liyakatli 
Diyanet ve Vakıf Çalışan-
ları Sendikası (Mil-Diyanet 
Sen) Giresun İl Başkanı 
Celalettin Ocak 1445. Hicri 
yılın girmesi münasebetiy-
le bir mesaj yayınladı.

Başkan Ocak, yaptığı 
basın açıklamasında şun-
ları söyledi: “İslâm’ın Mek-
ke döneminde Peygambe-

le meydana getirmiştir. Çı-
karcılığı, çapulculuğu ve fır-
satçılığı revaçta olan bir 
topluma, kendisi için iste-
diğini, kardeşi için de iste-
meyi, diğerkâmlığı ve kar-
deşliği öğretmiş, komşusu 
aç iken tok gezilemeyece-
ğini göstermiştir. Dürüstlü-
ğü, güvenilirliği, aldatma-
mayı, helal kazancı, alın te-
rini, eşitlik ve adaleti, iyiliği, 
güzelliği, hayrı, ahlâkı, sa-
mimiyeti, olgunluğu, tak-
vayı göstermiştir. İffetli, ah-
laklı ve örnek bir nesil ye-
tiştirerek, fakirler, sahipsiz 
olmadıklarını; güçsüzler, 
kimsesiz kalmadıklarını 
hep ondan, onun uygula-
malarından öğrenmiştir. 
Onlara temiz bir toplumun 
nasıl oluşması gerektiğini 
göstermiş, insan onurunu, 

rimiz (s.a.s) ve ilk Müslü-
manlar sürekli baskı ve iş-
kencelere, sosyal, ekono-
mik ve kültürel ambargoya 
maruz kaldılar. Bu işken-
celer sebebiyle Müslü-
manlar, önce Habeşis-
tan’a, sonra da Medine’ye 
hicret ettiler. Peygamber 
Efendimiz (s.a.s) ve as-
hab-ı kiram doğup büyü-

insanca yaşamı, Müslü-
manlığı ve medeniyeti öğ-
retmiştir.

HİCRET, MEKKE'NİN 
FETHİYLE TAÇLANDI

Hicretle birlikte, Hz. 
Peygamber (s.a.s), adale-
te ve ahlâka dayalı yeni bir 
toplum inşa etmiş, Medi-
ne'den başlayan bu örnek 
toplum modeli kısa za-
manda çevresine yayıl-
mıştır. Hicretin neticesinde 
İslam, Müslüman olmayan 
toplumlara ulaşmış ve on-
ların hakka ve hakikate 
doğru hicretleri başlamış-
tır. Hicret, Mekke'nin fet-
hiyle taçlanmış, hak ve ha-
kikat uğruna doğup büyü-
dükleri yurtlarını terk eden-
ler, hicret ile başladıkları 
mücadele sonunda hiç kan 
akıtmadan Mekke’yi ve 

dükleri ve çok sevdikleri 
Mekke ve Kâbe’den ayrıl-
mak durumunda kalmış-
lardı.
HİCRET, ALLAH RIZASI

İÇİN YAPILIR
İslam davasının büyük 

miladı olan hicret, Allah’a 
ve O’nun Peygamberine 
gönülden bağlılığın bir ifa-
desi; hakka, hakikate, 
ilme, irfana ve medeniyete 
yolculuktur. Hicret, Allah rı-
zası için; anadan, baba-
dan, evlattan, yardan, di-
yardan, maldan, mülkten 
hatta candan vazgeçme-
nin ibretli ve meşakkatli bir 
öyküsüdür. Yardımlaşma, 
dayanışma, paylaşma, 
dostluk ve kardeşliğin ifa-
desi olan hicret, kardeşine 
kucak açarak onunla evini, 
yiyeceğini ve varlığını pay-
laşmanın; kardeşini hima-
ye etme ve sahiplenmenin 
adıdır. Hz. Muhammed'in 
(s.a.s) hicreti sadece baskı 
ve zulümden kurtulmak 
için yapılan bir göç değil, 
yeni bir imkân ve yeni bir 
mekan arayışıdır.

HİCRET,MEDENİYETİ
ÖĞRETTİ

Kutlu Nebi (s.a.s) kin, 
nefret ve intikam toplu-
mundan bir sevgi ve mer-
hamet toplumunu hicretiy-

tüm gönülleri fethetmişler, 
böylece Kabe, Müslüman-
ların yönetimine geçmiştir.

HİCRET, ALLAH’IN
YASAKLARINI

TERK ETMEKTİR
Bugün her bir Müslü-

man için de hicret söz ko-
nusudur. Bu hicret sadece 
göç edecek yeni bir yer ara-
mak değil; her durumda 
daha iyinin, daha güzelin, 
hakkın ve hakikatin peşin-
de koşmaktır. Geçici olan 
dünyadan, ebedi olan ger-
çek âleme doğru göç et-
mekte değil miyiz zaten? 
Hicret, Allah’ın yasaklarını 
terk etmektir. Hicret, hiçbir 
zaman fani dünyaya ve 
dünyanın aldatıcılığına 
kanmamaktır. Dünya dur-
duğu müddetçe hak ile 
batıl, adalet ile zulüm, 

hayır ile şer, iyilik ile kötü-
lük mücadelesinin devam 
edeceği bilinciyle yaşa-
maktır. Hicret, her durum-
da zulmün ve zalimin kar-
şısında hak ve hakikatin ta-
rafında yer almaktır. Her fır-
satta daha iyinin, daha gü-
zelin arayışı içinde olmak-
tır. Nefsin, heva ve arzula-
rın tuzağına düşmeyerek 
Allah’ın haramlarından 
uzak durmaktır.

Bu duygu ve düşünce-
lerle; Ülkemiz, milletimiz, 
gönül coğrafyamız ve 
alem-i İslam’ın 1445. hicri 
yılını tebrik ediyor, tüm in-
sanlığa barış, huzur, mut-
luluk ve bereket getirmesi-
ni yüce Allah’tan temenni 
ve niyaz ediyorum” ifade-
lerini kullandı. 

(Haber Merkezi)

Başkan Ocak’tan Hicri Yıl mesajı

Viyadük altları Giresun manzaralarıyla süsleniyor
Giresun Belediyesi, 

şehri güzelleştirici çalış-
malarına aralıksız olarak 
sürdürüyor.

Daha önce parke döşe-
me, kuşak ve Giresun te-
malı resimlerin yapıldığı vi-
yadük altları, şimdi de du-
varlar Giresun manzarala-
rıyla süsleniyor.

Sanayi Sitesi viyadük al-
tında Giresun manzarası 
resim çalışması uygula-
masının ardından, vatan-
daşlardan ve çevre esnaf-
tan gelen olumlu geri dö-
nüşler sonrasında aynı ça-
lışmanın diğer viyadükle-
rin altında da uygulanaca-
ğı aktarıldı.

Yerli yabancı turistlerin 
şehre girişte ilk karşılaş-
mış oldukları bu renkli ça-
lışma vatandaşların da be-
ğenisini topladı.

Görsel çizimler, genel-
likle köprü ve viyadük altla-
rında bulunan betonarme 
duvarları renklendirip es-

tetik açıdan da çekici hale 
getirirken, şehrin güzellik 
ve cazibesini de yükselti-
yor.

Özenle yapılan bu sa-
natsal çalışma, aynı za-
manda yerli ve yabancı tu-
ristlerin ilgisini çekip şehre 

olan ziyaretlerini artırırken, 
şehrin turizm ve kültürel et-
kinliklerine de katkı sağlı-
yor. (Hakan Akbaş)

Vali Ünlü'den bir dizi toplantı 

Vali Enver Ünlü baş-
kanlığında, vali yardımcı-
ları, kaymakamlar, kolluk 
birim amirleri ve ilgili 
kurum yetkililerinin katılı-
mıyla bir dizi toplantı 
yaptı.

Vali Ünlü başkanlığın-
da, Giresun Valiliği Kütüp-
hane Toplantı Salonu’nda 
ilk olarak Güvenlik ve Asa-
yiş Toplantısı gerçekleşti.

Gündeme dair konula-
rın ele alındığı toplantıda, 
yapılan ve yapılması ge-
reken hususlar değerlen-
dirildikten sonra koordi-
nasyonu gerektiren hu-
suslarda yapılacak çalış-
malar görüşüldü.

Toplantıda, güvenlikle 
ilgili konular başta olmak 
üzere; trafik, asayiş, kadı-
na yönelik şiddet, terör, dü-

zensiz göç ve uyuşturu-
cuyla mücadele ile İçişleri 
Bakanlığımızca talimat-
landırılan diğer aylık ta-
kipli konular ele alındı.

Kaymakamlar
Genel

Değerlendirme
Toplantısı

Yapıldı 
Toplantıda başlıca; 

daha önce yapılması ka-
rarlaştırılan işlerin hangi 
aşamada olduğu, bundan 
sonra yapılması gereken 
çalışmaların ve alınması 
gereken önlemlerin neler 
olduğu, ilçeler arasındaki 
koordinasyon çalışmaları 
gözden geçirildi. Gecikme 
yaşanan ve hiç gerçekleş-
tirilemeyen yatırımların 
gerekçeleri hususunda da 
yetkililer tarafından Vali 

Ünlü’ye bilgi verildi. Top-
lantıda eğitim, sağlık ve 
ulaşım başta olmak üzere 
devam eden diğer yatırım-
lar ile il genelindeki emni-
yet ve asayiş olayları hak-
kında da değerlendirme-
de bulunuldu.

Vali Ünlü, toplantı son-
rası yapmış olduğu payla-
şımda “Vali Yardımcıları-
mız, Kaymakamlarımız ve 
il genel kolluğumuzun en 
üst amirleriyle Güvenlik ve 
Asayiş Genel Değerlen-
dirme Toplantımızı yaptık. 
Trafik, asayiş, kadına yö-
nelik şiddet, terör, düzen-
siz göç ve uyuşturucuyla 
mücadele başta olmak 
üzere tüm güvenlik konu-
larında tedbirli ve duyarlı-
yız” ifadelerini kullandı. 

(Giresun Valiliği)

Giresun meyve hasadına başlıyor

Giresun'un hemen hemen tüm ilçesi fındık hasadı 
için hazırlıklarını yaparken bu ilçe bir başka meyve için 
hasada hazırlanıyor.

İdrar yolu enfeksiyonunu önleyen, Kalp sağlığını des-
tekleyen, mide kanserine karşı koruma sağlayan kızılcık 
aynı zamanda bağışıklığı da güçlendiriyor. Türkiye top-
rakları üzerinde neredeyse bütün illerde yetişen Kızılcık 
yabani olarak daha çok Karadeniz Bölgesi'nde yetişiyor.

Karadeniz Bölgesi'nde her yıl Ağustos ayında hasat 
edilen fındık için üreticiler gün sayarken, Giresun'un Şe-
binkarahisar ilçesinde ise üreticiler Kızılcık hasadına ha-
zırlanıyor. Ege ve Akdeniz Bölgeleri'nde de kızılcık yo-
ğunluk ile yetiştiği bilinirken Giresun'da ise sadece Şe-
binkarahisar ve Alucra bölgelerinde yoğun.

Fındık toplama mevsimi ile beraber hasadı yapılan kı-
zılcık bu iki ilçe için özellikle kısmen geçim kaynağı duru-
munda bulunuyor. Kızıl ve siyah olmak üzere iki renkte 
hasat edilen kızılcıklar bu iki ilçenin tamamında olmasa 
bile birçok üreticinin geçim kaynağı olarak satışa sunulu-
yor. Ellerine aldıkları sırık ile dalları silkeleme yöntemi ile 
toplayan üreticiler bahçe içerisine boydan boya naylon 
sererek kızılcık meyvesinin bir tanesini bile kaybetmiyor-
lar. (Haber Merkezi)
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Son yılların en sıcak 
günlerini yaşıyoruz. Uz-
manlar, iklim değişiklikleri-
nin cilt kanseri riskini daha 
da arttırdığına dikkat çeki-
yor. Altınbaş Üniversitesi 
Sağlık Hizmetleri Meslek 
Yüksek Okulu Öğr. Gör. 
Merve Zıva lı, güneşe 
maruz kalma düzeyi, hava 
kirliliği ve UV ışınlarının et-
kisinin artmasının cilt kan-
seri riskini tetiklediğini vur-
guladı.

İklim değişikliğinin cilt 
kanseri üzerindeki etkileri-
ne değinen Merve Zıvalı, 
“Daha sıcak ve güneşli ik-
limler ile karşı karşıyayız. 
Artan sıcaklıklar, insanla-
rın güneşe daha fazla 
maruz kalmasına neden 

veya sanayi uygulamala-
rında kullanılıyor. Güneş 
lambaları, solaryumlar, gü-
neşlenme, bazı tıbbi ve en-
düstriyel cihazlar bu ne-
denle cilt kanseri riskini te-
tikliyor. En yaygın cilt kan-
seri türleri:

Bazal Hücreli Karsino-
ma, Skuamöz Hücreli Kar-
sinom ve Melanom

Yaygın cilt kanseri tür-
lerine de değinen Zıvalı, 
epidermis veya dermis ta-
bakasındaki hücrelerin 
anormalce büyüme ve 
kontrolsüzce hücrelerin ço-
ğalması kanser vakaları-
nın görüldüğünü belirtti. 
Güneş ışınlarının DNA sar-
malına hasar verdiğini söy-
leyerek, genel olarak da gü-
neşe uzun süre maruz 
kalan bölgelerde görüldü-
ğünü kaydetti. Güneş ışın-
larının yanı sıra genetik fak-
törler, aşırı bronzlaşma, so-
laryum, fenotipik nedenler, 
bağışıklık sisteminin bas-
kın olunması faktörlerinde 
riski artığını anlattı. En yay-
gın görülen cilt kanserlerin 
Bazal Hücreli Karsinoma, 
Skuamöz Hücreli Karsi-
nom ve Melanom hakkın-
da da önemli bilgiler verdi. 
Buna göre;

En sık görülen cilt kan-
ser tipi Bazal Karsinom, gü-
neşe maruz kalınan bölge-
lerde yüz, boyun, eller ve 

oluyor ve cilt kanser riskini 
artıyor. Leeds Üniversite-
sinde yapılan bir çalışmay-
la ilgili klinisyen Julia New-
ton-Bishop, ‘Hava sıcak-
lıkları bu şekilde devam 
ederse güneş yanıklarının 
artacağını ve daha sonraki 
yıllarda cilt kanseri türü 
olan Melanom’un görülme 
sıklığının yükseleceği uya-
rısında bulunuyor.” açıkla-
masını yaptı. Özellikle sı-
caklıkların rekor seviyede 
artması, durumun ciddiye-
tini gösterdiğini, sağlık açı-
sından çok riskli günlerin 
kapıda olduğunu aktardı.

Cilt kanseri ile güneş 
arasında ilişki

Zıvalı, güneş ve cilt kan-
seri ilişkisinde bilinmesi ge-

kollarda daha fazla görü-
lür, nadiren yayılır, yavaş 
büyürler.

Skumöz Hücreli Karsi-
nom ise hızlı büyüyüp, ya-
yılabilir. Güneşe maruz ka-
lınan bölgelerde veya 
diğer cilt lezyonlarında ge-
lişebilir.

Diğer cilt kanseri tipleri-
ne göre nadir görülen Me-
lanom da hızlı büyüyüp, ya-
yılarak diğer organlara me-
tastaz yapabilir. Meastaz 
yapmaları nedeni ile daha 
riskli cilt kanserleri tipleri 
arasında yer alır. Vücudun 
herhangi bir yerinde ortaya 
çıkabilir, bazen vücutta var 
olan benin değişim göster-
mesi ile de belirti göstere-
bilir.

Kanserlerin üçte biri cilt 
kanseri

Zıvalı, Amerika Deri 
Kanserleri Vakfının verile-
rine göre tüm kanserlerin 
üçte birinin cilt kanseri ol-
duğunun altını çizdi. Her 
yıl 2-3 milyon yeni cilt kan-
seri vakası tespit edildiğini 
kaydederek, coğrafi bölge 
ve diğer faktörlere göre cilt 
kanseri görülme oranları-
nın değiştiğini ifade etti.

“Akdeniz, Ege ve Gü-
neydoğu Anadolu Bölgele-
rinde yüksek risk var”

Türkiye de ise her 100 
bin erkekte 1,9, her 100 bin 
kadında ise 1,3 oranında 

rekenleri anlattı. Buna 
göre güneşten gelen ışın-
ların UVA, UVB ve UVC 
olarak 3’e ayrıldığını hatır-
lattı. Buna göre, güneş ışı-
ğının büyük bir kısmını 
oluşturan Ultraviyole-A 
(UVA), cildin derin tabaka-
larına nüfuz ederek, erken 
yaşlanma, kırışıklıklar ve 
bazı cilt kanser le rine 
neden oluyor. Yüksek 
enerjiye sahip Ultraviyole-
B (UVB), cildin üst tabaka-
larına nüfuz ederek bronz-
laşma, güneş yanığı ve cilt 
kanseri gibi yan etkilere yol 
açıyor. En zararlısı olan Ult-
raviyole-C (UVC) ise at-
mosfer tarafından nere-
deyse tamamen emilir. 
Ancak yapay kaynaklar 

cilt kanseri görüldüğüne 
işaret etti. Bölgesel olarak 
en çok güneş alan bölgeler 
olan Akdeniz, Ege ve Gü-
neydoğu Anadolu bölgele-
rinde özellikle yaz ayların-
da yüksek güneşlenme sü-
releri ve yoğun güneş ışı-
ğına maruziyet cilt kanser 
riskini artırabildiğini hatır-
lattı. Cilt kanserinin her-
hangi bir bölgede ortaya çı-
kabildiğinin unutmamasını 
söyledi. “Herhangi bir cilt 
anomalisi veya şüpheli lez-
yonun varlığında, bir der-
matoloğa danışmak ve ge-
rekli önlemleri almak risk 
faktörünü en aza indirir. 
Erken teşhis, cilt kanserini 
tedavide de başarı oranını 
da artırır” uyarısını yaptı.

Ultraviyole ışınlarından 
korunmak için ne yapmalı?

Zı va lı, son ola rak 
güneş ışınlarından korun-
ma yöntemleri hakkında 
tavsiyelerde bulundu. UVA 
ışınlarına karşı etkili güneş 
koruyucu ürünlerin mutla-
ka kullanılmasını önerdi. 
‘UVA/YVB koruma’ veya 
‘Geniş Spektrum’ ibaresi 
olan güneş koruyucuları-
nın tercih edilmesini, en az 
SPF 30 veya daha yüksek 
bir faktöre sahip koruyucu 
ürünler kullanılmasının 
önemini vurguladı.

Hassas kişilerin koru-
yucu giysiler ile güneş ışın-

larının direkt ciltte teması-
nı önlemelerini, güneş göz-
lüğü takarak gözlerin ko-
runmasını istedi. Özellikle 
güneşin en yoğun olduğu 
öğle saatlerinde dışarıda 
uzun süreli aktivitelerden 
kaçınılmasını, mümkünse 
gölgeli alanlarda kalınma-
sını önerdi.

“Solaryumdan kaçının, 
sigarayı bırakın”

Zıvalı’nın diğer dikkat 
edilmesini istediği konular 
şöyle; “Araç içinde UVA 
ışınlarından korunmak için 
koruyucu bir film kullanın. 
Yapay bronzlaştırıcı cihaz-
lar, cilt kanser riskini arıt-
ması nedeni ile solaryum-
dan kaçının. Belirtilerin 
erken tespiti için cildinizi 
düzenli olarak belirli peri-
yotlarla kontrol edin. Şüp-
heli leke veya değişiklik du-
rumunda dermatoloğa baş-
vurun. Aşırı güneşe maru-
ziyet öyküsü, açık ten 
rengi, genetik cilt kanseri 
geçmişine sahip olmak, ba-
ğışıklık sistemi baskın 
olunması cilt kanser riskini 
artıracaktır. Siz de önlem-
lerinizi artırmalısınız. Siga-
ra içmek, cilt kanseri riskini 
artırabilir. Sigarayı bırak-
mak ve sigara dumanın-
dan uzak durmak cilt sağlı-
ğınız için oldukça önemli-
dir.” 

(Haber Merkezi)

Rekora giden sıcaklık artışlarında cilt kanser riski!
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Başkan Yamak: “Gire-
sunspor formasını giymek-
ten mutluluk duyan, bu ar-
mayı terk etmeyen oyun-
cularımız ve genç kardeş-
lerimizle sezon başlangıcı-
nı yapacağız. Devrede tah-
tayı açmak istiyoruz. Zor 
gününde Giresunspor'un 
yanında olan futbolcuları-

cularımız ve genç kardeş-
lerimizle sezon başlangı-
cın yapacağız. Ancak 
devre arasında transfer ya-
sağını kaldırmak istiyoruz. 
Bu olmazsa olmalarımız-
dan. Şuanda 110 milyon li-
raya ihtiyaç var, Her geçen 
gün dövizde artış olduğun-
dan Ocak ayına kadar bu 

mıza karşı da vecibelerimi-
zi zamanında inşallah yeri-
ne getireceğiz” dedi.

Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak ve idareciler, 
devre arasında transfer ya-
sağını kaldırabilmek için ih-
tiyaç duyulan 110 milyon li-
rayı bir araya getirmek için 
çalışıyor. Göreve geldikleri 

rakam artar mı yoksa biraz 
daha borcu indi rebi lir 
miyiz, göreceğiz” ifadeleri-
ni kullandı.

İŞİMİZ KOLAY DEĞİL
Yönetim olarak işlerinin 

hiç de kolay olmadığına 
dikkat çeken Nahid Baş-
kan; “Tahtayı açmak isti-
yorsak, engel olan oyun-
culara olan borçları öde-
mek zorundasınız ancak 
bu armayı terk etmeyen fut-
bolcu kardeşlerimizin bu 
seneki ödemelerini de ge-
cik tirmeden yapmaya 
büyük özen göstereceğiz. 
Onlar zor gününde Gire-
sunspor’un yanında oldu-
lar, bizler de onlara karşı 
vecibelerimizi zamanında 
inşallah yerine getireceğiz.

25 Şubat’tan bu yana 60 
mil yon TL ci va rın da 
ödeme gerçekleştiren Baş-
kan Yamak ve idareciler, 
Ocak ayında bu sorunu or-
tadan kaldırmak için çalışı-
yor. Başkan Yamak; “Gire-
sunspor formasını giymek-
ten mutluluk duyan, bu ar-
mayı terk etmeyen oyun-

Şehrimizin milletvekil-
leri, merkez ve ilçelerimiz-
deki belediye başkanları-
mızın, iş adamalarımızın, 
taraftarımızın, Giresuns-
porluyum diyen herkesin 

desteğini arkamızda göre-
bilirsek, tahtayı açtığımız-
da yani Ocak ayından iti-
baren çok daha güzel gün-
ler görürüz” dedi. 

(Spor28)

110 milyon lira aranıyor

Sana ihtiyacımız var!

Yeşil-beyazlı kulüpten 
yapılan yazılı açıklamada 
Giresunspor'u "yürekten" 
sevenlerin desteğini yan-
larında ve arkalarında his-
setmek istedikleri belirtil-
di Giresunspor, belki de 
tarihinin en zor sezonunu 
geçireceği 2023- 2024’te 
camianın desteğini arka-
sında görmek istiyor.

Kulüpten yapılan yazı-
lı açıklamada; “Değerli Gi-
resunspor ailesi: Tüm ca-
miamızın bildiği üzere Gi-

LERİN DESTEĞİYLE
Açıklamaya şu şekilde 

devam edildi: “Ancak üzü-
lerek belirtmek isteriz ki 
geçtiğimiz hafta satışa su-
nulan sezonluk kombine 
biletlere olan ilgi maale-
sef camiamızın büyüklü-
ğü ile ters orantılı olarak 
sadece 20 adet gerçek-
leşmiştir. Çotanak Arma' 
yı sevenlere bir kez daha 
çağrıda bulunarak, bu 
zorlu mücadelede Gire-
sunsporumuz’u yalnız ve 
desteksiz bırakmamaları-
nı, Passolig sitesi üzerin-
den ve Atatürk Meyda-
nı’nda bulunan gişeler-
den satışa sunulan kom-
bine biletlere ilgi göster-
melerini, tüm Giresunlula 
rın ve camiamızın elinden 
geldiği ölçüde kulübümü-
ze destek olmalarını dili-
yor, bu sezonki zorlu mü-
cadelemizde, daha ön ce 
olduğu gibi Giresunspor'u 
"yürekten" sevenlerin des-
teğini yanımızda ve arka-
mızda hissetmek istiyo-
ruz. Haydi Giresun, Gire-
sunsporumuz’un sa-na ih-
tiyacı var.” (Hakan Akbaş)

resunsporumuz belki de 
tarihinin en zorlu müca-
delesini vereceği bir se-
zona hazırlanmakta. Ge-
rek Yönetim Kurulumuz 
ve teknik ekibimiz, gerek 
kadromuzda yer alan 
oyuncularımız, gerekse 
de Giresunsporumuz’da 
geçmişte başarılı örnek-
leri olduğu gibi özümüze 
dönüş yaparak, öz kay-
naklarımızdan A takımı-
mıza yükselen gençleri-
mizle bu zorlu mücadele-

den alnımızın akıyla çık-
mak ve Çotanak Arma'yı 
layıkıyla temsil etmek 
amacıyla yoğun çaba sarf 
etmekteyiz. Hepimiz çok 
iyi biliyoruz ki bizler Gire-
sunspor ailesi olarak ke-
netlendiğimizde ve birlik-
te hareket ettiğimizde 
tüm zorlukların üstesin-
den gelecek potansiyele 
fazlasıyla sahip köklü bir 
camiayız” ifadelerine yer 
verildi.

YÜREKTEN SEVEN-

Onurcan
ile yollar

ayrıldı
Kulüpten yapılan açıklama-

da: “Altyapımızdan yetişen, 
takım kaptanlarımızdan profes-
yonel futbolcumuz Onurcan Piri 
ile yollarımızı karşılıklı olarak an-
laşarak ayırmış bulunmaktayız.

Kendisine Giresunspor için 
vermiş olduğu emeklerinden do-
layı teşekkür ediyor, bundan son-
raki futbol hayatında başarılar di-
liyoruz” denildi. 

(Sabri Yücel)

Fiyatta indirime gidildi
Giresunspor yeni se-

zon öncesi hazırlıklarını 
sürdürüp diğer taraftan ta-
kıma kaynak oluşturmaya 
çalışırken yönetim kombi-
ne fiyatlarında indirime 
gitti. Kulüp tarafından ya-
pılan yeni kombine fiyatları 
şekilde değiştirildi; Kale Ar-
kaları 750 TL’den 500 
TL’ye, Doğu-Ba tı Üst 
1000’den 700’ye, Doğu Alt 
2000 TL’den 1400 TL’ye ve 
Batı Alt 4000 TL’den 3500 
TL’ye çekildi. (Sabri Yücel)

Yeni Malatyaspor yok
18 takımın mücadele edeceği Trendyol 1. Lig'de fiks-

tür çekimi yapıldı. Deprem felaketi nedeniyle Yeni Ma-
latyaspor bu sezon da ligde yer almayacak.

Fikstür çekimi yapilan Trendyol 1. Lig'de ligin ge-

lecek sezon 18 takımla devam edeceği açıklandı. Yeni 
Malatyaspor'un ligden çekilmesi sebebiyle ligde yer al-
mayacağı belirtildi.

TFF'den yapılan açıklamada, geçtiğimiz sezon ya-
şanan deprem felaketi sebebiyle ligden çekilmek zorun-
da kalan Yeni Malatyaspor'un bu sezon da lige devam 
edecek şartlara sahip olmadığı gerekçesiyle ligde yer al-
mayacağı açıklandı. (Hakan Akbaş)
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